



## Sentinel

**shire pundi manah punika, HOME!**

Kang aman, kroso aman punika Sutawijaya nalika obah kanggo komunitas gedhe kaya, ' **shire** '! A Custodian Guardian Shire wis, 'Sentinel layanan masyarakat' (Scs) ! Sentinel: patroli, njaga, guide, bantuan, laporan, Sepur, dilakokaké peraturan Shire. Kanggo karusakaning, 'Hukum' padha partner karo, 'PMRs (Provinsi, Marshall, layanan Ranger) .

Sentinel path karir kanggo HE lan SHE. Iku adhedhasar ing cithakan wali magang careerpath custodian: Magang> pengalaman karya> pasinaon luwih> promosi senioritas> pengalaman karya> pasinaon luwih> promosi senioritas> karya .....



Sentinel mutusake carane akeh, 'Neighbourhood Watch Community' (NWC) ing Shire perlu. Padha ngurus, Sepur, guide, .. saben, NWC. Kang volunteer NWC punika pengarepan masyarakat! Urip nganti pengarepan masyarakat.

Saben masyarakat Custodian Guardian iku ndhukung Law Enforcement lokal a 'Neighborhood Watch Community'. Ngisi, ngrekam, nglaporake, ngancani hukum-pelaksanaane! Kudu nggawe penangkapan sipil. Iku masyarakat tetep aman kanggo kulawarga, ...

**Wigati!** Nalika punika Disaster, perang, .. NWC punika Integrasi menyang, 'PDEc (Defense Provinsi lan pusat darurat).

**Sentinel Creed:** A Sentinel wis rodo risking urip kanggo sing masyarakat saka matèni anggota masyarakat.

Sentinel punika pegawe Shire ing departemen Sheriffs. training Sentinel njupuk Panggonan 1 dina minggu ing 'PDEc' (Defense Provinsi lan pusat darurat) .



**Wigati!** Kabeh Shire luwih gedhe duwe 1 utawa luwih 'PDEc'.

Sentinel 1 dina latihan minggu ing 'PDEc': 1 day Training wiwit ing 1

jam sawise Sunrise lan ends 1 jam sadurunge Sunset karo 3 ngilangi (Day Awal cemilan, Lunch, Late Day cemilan) . Training kasusun saka 7 topik: 1.

Nyekel technique lan Report nulis; 2. technique Baton lan kontrol akeh; 3. Health Community lan Polusi; 4. Marching lan pangopènan awak; 5. First Aid Sentinel; 6. nimbali nganggo gegaman; 7. Stun Senjata nggunakake.

Iku prentah kanggo saben pegawe Shire rawuh 1 dina minggu latihan Sentinel ing 'PDEc'. Nganti leren. Pegawe bisa exempted (Cacat, kesehatan) saka 1 utawa luwih topik.

Tugas Sentinel: Sentinel nangani kurang kanggo njaga lan patroli pakaryan resiko tengah. Guardian siji (1) tugas. Patroli partnered (2) tugas. kontrol akeh melu luwih saka 2 . 'Sheriff Lawyer blumbang' Penyetor kabeh kantor lan Staff legal kanggo nggawe, ngleksanakake lan dilakokaké peraturan Shire.

Tugas utawa mati tugas Sentinel bakal laporan prilaku anti sosial (Kadurjanan, polusi, vandalisme) lan nglaporaké katon masalah kesehatan lan safety masyarakat. Sentinel bakal nyekel kanggo wikan nglanggar Broken lan wikan Kadurjanan setya. Banjur nelpon stasiun kanggo patroli kanggo Pick munggah dipenjara. Nalika ora ing njaga utawa patroli Sheriff bisa ngrancang pakaryan liyane.

Sentinel rasukan tiyang istri: Sentinel ageman colored coverall camouflaged kelabu sabuk kapisah, sarung tangan lan boots fireman. helem wis visor transisi, mikropon lan video kamera. Hanging saka sabuk punika baton, gun stun lan handcuff nyudo.

Ing darurat Shire saben ' Sentinel-Certificate ' nduwèni bisa disebut ing kanggo tugas minangka Sentinel.

## Sentinel-Karir kanggo HE

Sawise HE entuk 'PHeC Boy School Diploma'. HE saiki diwiwiti lan Sentinel magang. HE nekani 1day 'PHeC Magang College minggu. Sawise rampung entuk 'PHeC Trade-Certificate'. earns: **wmw1**

18 taun HE nekani 'ayanan darurat Community' compulsive 1 taun (CE) . Sawise CE ', lan' **Ambulance Certificate** ' ditanggepi.

Ngrampungke taun lanang dadi dhaup diwasa lan wiwit

Ngrampungke taun lanang dadi dhaup diwasa lan wiwit kulawarga. HE wiwit karya minangka 'Sentinel' ( **wmw2** ) . **Wigati!** Sawise qualified, promosi rawuh nalika ana bukaan. Paling senior qualified nemu proyek. Ora ana seng.

Sawise 3 taun karya-pengalaman minangka kualifikasi 'Sentinel' dadi 'Sentinel Senior' ( **wmw3** )

.

Sawise 3 taun pengalaman karya minangka 'Sentinel Senior' sarat kanggo rawuh 'PHeC / Technical College earns' Supervisor Certificate '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Lawyer' ( **wmw4** ) . Nggabung 'Sheriff Lawyer blumbang' .

Sawise 3 taun pengalaman karya minangka 'Lawyer' sarat kanggo rawuh 'PHeC / Leadership College earns' Leader Diploma '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Lawyer Senior' ( **wmw5** ) . Yaiku bagean saka 'Sheriff Lawyer blumbang' .

Sawise 3 taun pengalaman karya minangka 'Senior Lawyer' sarat kanggo rawuh 'PHeC / Leadership College earns' Manager Diploma '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Sheriff ( **wmw6** ) . Yaiku bagean saka 'Sheriff Lawyer blumbang' .

Sawise 3 taun pengalaman karya minangka kualifikasi 'Sheriff rawuh' PHeC / Leadership Camp 'earns' Administrator Degree '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Sheriff Senior' ( **wmw7** ) . Nggabung 'penasehat Provinsi blumbang' .

### Sentinel-Karir kanggo SHE

Sawise SHE rampung 'Matrimony Suci' Contract '. Nduwe 'Medical lan Trade Education Certificate'. SHE wiwit karya minangka 'Sentinel' ( **wmw2** ) . Sawise qualified, promosi rawuh nalika ana bukaan. Paling senior qualified nemu proyek. Ora seng.

Sawise pengalaman karya 1 taun minangka kualifikasi 'Sentinel' dadi 'Sentinel Senior' ( **wmw3** ) .

Sawise pengalaman karya 1 taun minangka 'Sentinel Senior' sarat kanggo rawuh 'PHeC / Technical-College earns' Supervisor Certificate '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Lawyer' ( **wmw4** ) . Nggabung 'Sheriff Lawyer blumbang' .

Sawise pengalaman karya 1 taun minangka 'Lawyer' sarat kanggo rawuh 'PHeC / Leadership College earns' Leader Diploma '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Lawyer Senior' ( **wmw5** ) . Yaiku bagean saka 'Sheriff Lawyer blumbang' .

Sawise pengalaman karya 1 taun minangka 'Senior Lawyer' sarat kanggo rawuh 'PHeC / Leadership College earns' Manager Diploma '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Sheriff ( **wmw6** ) . Yaiku bagean saka 'Sheriff Lawyer blumbang' .

Sawise pengalaman karya 1 taun minangka kualifikasi 'Sheriff rawuh' PHeC / Leadership Camp 'earns' Administrator Degree '. Nalika ana bukaan dipun kanggo 'Sheriff Senior' ( **wmw7** ) . Nggabung 'penasehat Provinsi blumbang' .

wong tartamtu ora bisa dipunginaaken dening Shire: Alkohol, Katulik (Ndeleng Kristen Brothers) , Criminal (Kandhang rehabilitator) , Gambler, duwe Certificates non pamaréntah pendidikan, cacat mental, cacat seksual, kabotan, Smoker, panganggo saka bahan kimia hallucinating.

Sentinel sing nggunakake pasukan saé nalika apprehending utawa sak kontrol akeh sing ngecakaken lan demoted. Sentinel sing matèni mecat lan caged. Ana kamar kanggo 'mateni' ing Law nglaksaknano . Kode Marshall ditrapake.

Kanggo duwe Kehakiman sampeyan kudu Laws, kang digawe dening Pemerintah lan ayating Courts. Hukum kudu Pranala. nglanggar omongane uwong saka Aturan dipunslidhiki dening, 'Kantor Marshall (Langkawi) . nglanggar omongane uwong saka Peraturan dipunslidhiki dening, Kantor Sheriffs ' (Shire) .

Sawise biaya sing glethakaken: Sheriff (Shire) mranata tanggal (30 dina mengko) nalika biaya krungu ing 'Chambers'. Sheriff banjur milih saka blumbang Pengacara, 5. 1 bakal tumindak minangka Hakim, 1 minangka nggugat, 1 minangka Guide, 1 minangka Carik lan 1 minangka Procurer.



Tujuan Courts iku kanggo netepake 'Sirno' utawa 'Anané saka Sirno' kanggo miturut omongane uwong karusakaning Aturan (Hukum Provinsi) utawa Peraturan (Hukum Shire) A alat digunakake kanggo netepake, yen ana nglanggar, iku kanggo netepake 'bebener'. Bebener ditemokake dening collusion ora adversarial.

**Wigati!** Adil, ngrusak adversarial Pengadilan-sistem diganti dening:  
'Cukup' Fair, colluding sistem Pengadilan kang netepake bebener!

Nalika iku utawa acara kelakon Justice iku kanggo netepake bebener:

Ono kedadean opo ?

Apa nyebabake ta ing? Iki nggatekke  
manungsa punika? Iki teledor manungsa  
punika? Iki ala manungsa punika?

Carane menehi kaadilan liwat rugi lan papan pemulihan. piwulang apa bisa  
sinau saka kedados?

**SH-C:** ' Shire Hearing-kamar 'nyoba Cases yen' Sirno 'ditetepake' MS R  
'wis dadi papan Shire.

Ana 5 pejabat Court, Magistrate, nggugat, Guide, Clerk lan Procurer. Hakim, kang nggugat  
lan Guide collude (Bisa bebarengan) kanggo golek 'bebener' lan netepake 'Sirno' utawa  
'Anané saka Sirno'. Clerk The compiles kabeh bukti. Addiba secures pengadilan lan  
mranata munggah layar bukti, njamin 'Dipuntudhuh' lan seksi katon.

Sawise 'bebener' ditemokake Korban nggawe Statement kang kalebu panjalukan rugi. The  
Magistrate banjur retires kanggo 1/2 jam kanggo nyiapake Kehakiman, 'putusan' lan 'rugi'.  
Bandhing dening dipuntudhuh

(Putusan) lan Korban (Rugi) kudu mondhok ing 3 minggu. Bandhing sing dianakaké ing  
Pengadilan padha. Nanging Magistrate beda.



A **shire** menehi 2 jinis papan pemulihan, 'Education Rehab ( ESR )

lan Kuwajibané Rehab ' ( DSR ) . Loro papan pemulihan ngebaki kanggo kelompok 3 umur, cilek, babagan  
bocah enom lan diwasa. cilek (8-14) Nalika 15 ditransfer kanggo Babagan bocah enom Rehab! Babagan  
bocah enom (SHE 14-17, HE 14-18) Nalika 17+ (SHE) , 18+ (HE) ditransfer kanggo (PR) Rehab provinsi!

**Wigati!** Rehabilitator wis mbayar kanggo papan pemulihan. tuwane cilek mbayar 100%. Babagan bocah  
enom mbayar 50%, tuwane mbayar 50%.

## Education Shire Rehab ( ESR )

Education Rehab iku 1st ing ukuran Rehabilitation. Iku kandhang Rehab non. Rehabilitator

tetep ngarep sewengi (Mbayar kanggo papan pemulihan) .

The Education Rehabilitator wis ngangkat munggah saka ngarep 6 days minggu 1 jam sawise Sunset (TT) apa 5 days layanan masyarakat +1 dina pendidikan. Rehabilitator wis saben 2 jam 10 menit (Jamban, pangan, ngombe) break. 1 jam sadurunge Sunset (TT) Rehabilitator dijupuk ngarep

## Pakaryan Shire Rehab ( DSR )

Pakaryan Rehab punika pendidikan lan pakaryan trough. Rehabilitator mbayar kanggo Rehab. Ing Tugas Rehabilitator wis ngangkat munggah saka ngarep 1hour sawise Sunrise (TT) , Dina 1 minggu.

Mengkono 5 days layanan masyarakat

+ 1 day pendidikan. A Tugas Rehabilitator (DR) wiwit pakaryan 1hour sawise Sunrise (TT) .

'DR' wis saben 2 jam 10 menit (Jamban, pangan, ngombe) break. DR wis Dibuwang kanggo wengi. Ing dina 6, 1 jam sadurunge Sunset (TT) Rehabilitator dijupuk ngarep.

Guardian Manajemen wektu (TT) Wektu Triangle Custodian New-Age

---

layanan masyarakat Sentinel  
ing njaga

Piece atine !!!

---



Home

Akhir